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Č.j. 258/11 
 

Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva obce Stračov  
konaného dne 30.8.2011 od 19:00 v OU ve Stračově 

 
Přítomni: Ing. Luděk Homoláč, Jiří Souček, Jaroslav Mádle, Ing. Martin Klika, Kamila 
Bednářová, Mgr. Petra Luštická a Marie Kráčmarová – viz. prezence příloha č. 1  
 
Program: 

1) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2) Kontrola zápisu a usnesení z posledního zasedání 
3) Rekonstrukce R-35 
4) Projednání žádosti o prodeji stavební parcely č. 112/66 v k.ú. Stračov 
5) Projednání žádosti o prodej objektu č. 79/2 v k.ú. Stračov 
6) Veřejné vyhlášky 
7) Rybník Klenice 
8) Ostatní (mění se na č.9) 
 

Návrhy na doplnění programu: 

9) Návrh J Mádleho k: Jednání ve věci opravy cest v k.ú. Stračov a Klenice. 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

 

 
 

1) Jednání zahájil starosta L. Homoláč, který navrhl M. Kliku jako zapisovatele, jako 
ověřovatelé zápisu J.Součka a M.Kráčmarovou. 
 Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 17.6.2011. 

 
BEZ PŘIPOMÍNEK 

 
3) P. Luštická seznámila zastupitelstvo s dopisy od ŘSD č.j. 204/i/1675/2011 a 

č.j.204/1950/2011, ve kterých byla obec Stračov požádána o vyjádření k souhlasu 
obce pro účely vydání Územního rozhodnutí ve věci výstavby R35 a žádost o souhlas 
obce se zábory dotčených pozemků.  
Zastupitelstvo obce souhlasí za předpokladu splnění níže uvedených připomínek: 

• Zastupitelstvo obce Stračov požaduje návrh opatření, které umožní migraci 
zvěře přes R35 a zároveň přejezd zemědělské a lesnické techniky v místě, kde 
v současné chvíli vede cesta do přírodní památky - klenického lesa. 

• Při vybudování retenčních nádrží na zachytávání dešťové a splaškové vody 
z R35 se ŘSD zaručí, že nečistoty z těchto vod neproniknou do klenického 
potoka a rybníku. Za jakékoliv proniknutí takových nečistot nese plně 
zodpovědnost ŘSD. 

• K předloženému návrhu protihlukové stěny – výška 4m, délka 800m podél 
silničního tělesa - obec Stračov trvá na kontrolním měření hluku při samotném 
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provozu budoucí R35, které nesmí přesáhnout hygienické limity dle platného 
zákona a vyhlášek. 

• Obecní úřad Stračov žádá o předložení návrhu finanční nebo jiné adekvátní 
kompenzace za zábor pozemků ve vlastnictví obce Stračov dotčených 
výstavbou budoucí R35 a za případné poškození současných komunikací při 
výstavbě R35. 

• Obec Stračov zároveň oznamuje ŘSD Liberec, že do současné doby nezažádalo 
o změnu ÚP obce Stračov, jelikož do současné doby probíhá stále intenzivní 
jednání o výstavbě budoucí R35. 

Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 

4) L.Homoláč seznámil zastupitele s žádostí manželů Zdeňka a Dany Charvátových 
bytem Stračov 89, o odkup stavební parcely dle K.N. 112/66 v k.ú. Stračov o výměře 
1958m2. Zastupitelstvo souhlasí s odprodejem uvedené parcely za podmínek 
odsouhlasených zastupitelstvem na 33. zasedání konané dne 8.7.2010 za cenu 220,-
Kč za 1m2. 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 

5) L.Homoláč seznámil zastupitele s žádostí Jindřicha Karáska o odkup objektu č. 79/2 
v k.ú. Stračov. Zastupitelstvo pověřuje J.Součka a J.Mádleho ke schůzce s p.Karáskem 
v místě dotčeného objektu  a k jednání o podnikatelském záměru s tímto objektem. S 
výsledkem tohoto jednání bude na dalším zasedání seznámeno celé zastupitelstvo, 
které vydá v této věci rozhodnutí. 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 

6) Projednání nových či upravených veřejné vyhlášky: 

• Obecně závazná vyhláška o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání 

se stavebním odpadem na území obce Stračov. 

Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

• Obecně závazná vyhláška kterou se stanovují pravidla o pohybu psů na 

veřejném prostranství v obci Stračov a vymezují prostory pro volné pobíhání 

psů. 

Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 
Vyhláška o „Veřejném pohřebišti“ a o „Využívání veřejného prostranství“ budou 
projednány na dalším zasedání zastupitelstva. 

Zastupitelstvo BERE NA VĚDOMÍ  
 

7) M.Kráčmarová informovala zastupitele o zjištění výrazného snížení hladiny vody 
v klenickém rybníku. Zastupitelstvo navrhuje vyčkat cca 1 měsíc a pokud se situace 
nezlepší, bude se řešit kontrolou vodohospořádem. J.Mádle provede do jednoho 
měsíce zběžnou optickou kontrolu stavu. 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
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8) J.Mádle informoval zastupitele o výzvě občanů obce Stračov, aby zahájila jednání 
s SÚS o opravě havarijního stavu místních komunikací v obci Stračov. Zastupitelstvo 
požádá SÚS o nápravu. 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

 
9) Ostatní 

 

• P.Luštická informovala zastupitele s opravami a úpravami v MŠ Stračov přes 
prázdniny pro nápravu závad vytknutých KHS. L.Homoláč informoval 
zastupitele s celkovými náklady na opravy, které dosáhnou cca 140.000,-Kč. 
Zastupitelstvo BERE NA VĚDOMÍ  

• J.Souček informoval zastupitele o chystané akci spolku Dámský klub – Zlatá 
posvícenská hodinka, 5.9.2011 od 15:00. 
Zastupitelstvo BERE NA VĚDOMÍ  

• J.Souček seznámil zastupitele se záměrem zbudování zástěny proti dešti na 
pergole „na place“ u has. klubovny. Zároveň byla předložena cenová nabídka 
p. Šubrta na výše uvedené v celkové ceně 18.100,-Kč bez DPH. Zastupitelstvo 
pověřuje J.Součka k jednání o o možnostech levnější varianty. V této věci bude 
rozhodnuto na příštím zasedání zastupitelstva. 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

• J.Mádle navrhl provést instalaci okapů na pergole „na place“ u has. klubovny. 
Zastupitelstvo záměr schvaluje s podmínkou dodržení celkové ceny do 3000,-
Kč bez DPH. V této věci je pověřen jednat J.Mádle. 
 Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

• J.Souček navrhl nákup párty stanu cca 10x5m v ceně cca 30.000,-Kč. 
Zastupitelstvo pověřuje J.Součka k jednání v této věci a do příštího zasedání 
předložení konkrétní nabídky. V této věci bude rozhodnuto na příštím 
zasedání zastupitelstva. Do částky 30.000,-Kč je pan místostarosta Souček 
oprávněn jednat samostatně. 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

• Zastupitelstvo na základě zkušeností s pořádáním obecních akcí „Na place“ 
zváží v příštím roce nákup dětských zábavních prvků pro tento prostor 
(skákací hrad, kolotoč, ... apod.) . 

• J.Souček seznámil zastupitele s nabídkou na nákup maringotky pro řešení 
situace p. Ledvinky – viz. minulé zápisy. Nabídka k odkupu použité 
maringotky, vybavené, pojízdné v ceně 30.000,-Kč bez DPH. Zastupitelstvo po 
zhodnocení ceny a vedlejších nákladů schvaluje pořízení uvedené maringotky. 
Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: 1  BYLO SCHVÁLENO 

• L.Homoláč informoval zastupitele o výběru p. Ing.Žaluda jako zhotovitele 
změny ÚP Stračov. 
Zastupitelstvo BERE NA VĚDOMÍ  

• L.Homoláč informoval zastupitele o převzetí ceny (plaketa a diplom) pro obec 
Stračov „Cena naděje pro živý venkov“ v Novém Hrádku a postupu obce 
Stračov do celorepublikového kola. 

• Upozornění: Do konce října 2011 musejí občané Stračova provést vyvezení 
svých jímek odp. vod a předat o tomto doklad na OÚ Stračov. Bude včas 
prezentováno na internetových stránkách a místním rozhlasem. 
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Zastupitelstvo BERE NA VĚDOMÍ  
 
 
 

Jednání bylo ukončeno ve 22:30. 
 
Zapisovatel: 
 
 
Ověřovatelé: 


